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Geachte Raadsgriffie,

hierbij zend ik u mijn tweede inspreekreactie voor de raadsvergadering over de begroting
op maandag 1 november. Ik stuur mijn inhoudelijke reactie per email in. Die vind u
hieronder. 
Graag verneem ik van u,

Met vriendelijke groet,
Lydia Gussenhoven

Geachte Raadsleden,

in de krant lees ik dat de Zwolse gemeenteraadsleden graag horen hoe inwoners tegen de
plannen voor 2022 aankijken en of ze nog belangrijke zaken missen.
Hierbij wil ik graag mijn idee inbrengen. 

Zwolle gaat er een nieuwe wijk bijkrijgen, De Tippe in Stadshagen. Zwolle wil dat 25%
van de woningen daar in een vorm van Co-creatie met de toekomstige bewoners gebouwd
wordt. Dat is een geweldig mooie ambitie, een unieke kans om je eigen huis, je eigen
buurtje vorm te geven! Maar daar is wat voor nodig. Ik pleit voor meer ondersteuning door
de gemeente van bewoners die in Co-creatie willen bouwen. Dit kan zijn een website die
mensen met bouwideeen bij elkaar kan brengen, gestructureerde informatie over het
ontwikkelproces en wat er bij komt kijken. Dat kan middels financiële ondersteuning van
de aanloopkosten, dat kan door het faciliteren in woord, door de co-creatiemogelijkheden
duidelijker te benoemen op de info-avonden die de gemeente organiseert. En dat kan door
ondersteuning aan te bieden aan CPO-groepen van een procesbegeleider. Het traditionele
bouwen door ontwikkelaars voert nu erg de boventoon in de communicatie. Enkel in een
plan opschrijven dat 25% uit co-creatie moet bestaan is niet voldoende, burgers hebben
meer ondersteuning nodig. De gemeente Arnhem heeft dergelijke ondersteuning al aardig
goed georganiseerd, ik wijs u op hun informatie over CPO-projecten op
www.vastgoedplein.nl/eigenbouw-info/ . 
Ik vraag u raadslieden om de opzet van de gemeente Arnhem te bekijken en om met de
CPO-organisaties die actief zijn in Zwolle/De Tippe en de andere co-creatiegroepen in
gesprek te gaan en te vragen naar welke ondersteuning nodig is om zo die 25% co-creatie
uit de verf te laten komen. Dán wordt het echt een wijk voor en ván bewoners. 

Met vriendelijke groet,
Lydia Gussenhoven
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